
Protokoll fört vid PRO Jakobsbergs årsmöte 2023-03-16 14.00, 

i kyrksalen Jakobsbergskyrkan 

 

Prom2023årsmöte  Sida 1 av 3 Sign ________/________ 

Årsmötet fortsatte efter parentationen med stämningsfull sång framförd av kören PROtoner-

na. Kören började med en psalm, Kärlekens tid, Nocturne, Må din väg, och fortsatte med ytter-

ligare några sånger som väckte längtan efter våren till liv. Kören avslutade med sången Läng-

tan till landet, och fick därefter varma applåder från publiken. Stefan Svennerby och Sven Sö-

derlund fick sedan varsin ros överlämnad av Gissoo Shakeri.  

 

§ 1. Årsmötets öppnande  Öppnande 

Ordförande Bo Johansson hälsade närmare ett 70 tal medlemmar välkomna och benämnde 

den tid vi alla delar med stor oro i världen. Det finns även oro att möta framtiden med alla 

prisökningar på mat och bränsle. Folkrörelsen PRO behövs för gemenskap och bred engage-

rande verksamhet. Ekonomin är ett bekymmer men verksamheten är trots det aktiv de flesta 

dagar, även sommartid. Ordföranden nämnde också Hembygdsföreningens engagemang 

där han själv var mötesordförande senaste söndag.  

 

§ 2. Mötet kallat enligt stadgarna Utlysande 

Årsmötet förklarades vara behörigen utlyst. 

 

§ 3. Dagordning fastställs Dagordning 

Föreliggande förslag till dagordning godkändes.  

 

§ 4. Parentation för avlidna medlemmar Parentation 

Under året har ett antal medlemmar avlidit, medlemmar som saknas och som fanns med i 

olika sammanhang, tillkännager Bo Johansson. Läste sedan en vacker dikt av Karin Boye 

”Evighet.” Alla under året avlidna medlemmar hedrades med ett tänt ljus, en tyst minut, och 

kören PROtoner framförde stämningsfull musik.  

 

§ 5. Nya medlemmar  Nya medlemmar 

Sedan senaste månadsmötet i februari har det tillkommit två nya medlemmar, Matts Eriks-

son och Kjell Nilsson som hälsades välkomna till föreningen efter föredragning av medlems-

ansvariga Diana Bäck.  

 

§ 6. Val av mötesordförande  Årsmötesfunktionär 

Mötet valde Monica Boye-Möller till mötesordförande efter förslag från styrelsen.  

 

Monica Boye-Möller ordförande i Hembygdsföreningen tackade för sången och benämnde 

Järfälla som rik på kultur vad gäller olika körer, symfoniorkester och Järfälla kulturscen. 

Berättar kort om Hembygdsföreningen som kom till genom hembygdsrörelsen och 2024 är 

föreningen 50 år. Det finns ett hembygdsmuseum på Skälby gård och en tidning Järfälla 

hembygdsblad, välkomna att ta en tidning senare. I tidningen står program, historik, doku-

mentation och verksamhetsberättelsen, avrundade Monica Boye-Möller. 

 

§ 7. Val av mötessekreterare  Årsmötesfunktionär 

Mötet valde Gun-Marie Plate Karlsen till mötessekreterare efter förslag från styrelsen. 

 

§ 8. Val av två justerare  Protokolljusterare  

Till protokolljusterare och rösträknare valdes, Ing-Marie Eriksson och Lars Jonsson.  

 

§ 9. Styrelsens årsredovisning Verksamhets – och ekonomisk berättelse 2022 
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a. Verksamhetsberättelse år 2022: Monica Boye-Möller är positivt imponerad till inne-

hållet i verksamhetsberättelsen som visar på en bred verksamhet.  

Mötesordföranden gjorde en genomgång av verksamhetsberättelsen och uppmanade 

medlemmarna att följa med sida för sida. Vid slutorden lämnades ordet till Bo Jo-

hansson som kort förstärker det som står i slutorden. Där ordföranden valt att just 

benämna ute – och sommarverksamheten. Promenader, frågesport, minigolf, som-

marbridge, sommarcaféer.  

b. Ekonomisk berättelse 2022: Kassör Anita Jonsson redogjorde för ekonomin som ger 

underskott. ”Fel periodisering”, på någon räkning, sjunkande medlemsantal, sponso-

rer har dragit sig ur och en dyr hyra är några av orsakerna till underskott. Styrelsen 

föreslår att årets underskott 138,665 kr överföres i ny räkning. 

Beslut: Årsmötet lade verksamhets- och ekonomiska berättelsen för år 2022 med 

godkännande till handlingarna.  

 

§ 10 Revisorernas berättelse 2022 Revisorernas berättelse 

Revisor Christer Nilsson läste upp revisorernas berättelse. 

Beslut: Årsmötet lade revisorernas berättelse för tiden 2022-01-01 – 12 - 31 med godkän-

nande till handlingarna. 

 

§ 11 Beslut om Fastställande, resultatdisposition & ansvarsfrihet 

a. Fastställa resultat – och balansräkning 

Beslut: Årsmötet fastställde resultat- och balansräkning för 2022. 

b. Fastställa resultatdisposition 

Beslut: Årsmötet biföll styrelsens förslag till resultatdisposition för 2022. 

c. Ansvarsfrihet för styrelsen  

Beslut: Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för år 2022 på förslag av revisorerna. 

Beslutet var enhälligt. 

 

§ 12. Beslut om antalet ledamöter i styrelsen  

Antal i styrelsen: Förslag 11 ledamöter istället för 13. Valberedningens förslag följdes vid va-

len i punkt 13. 

 

§ 13. Val av  Styrelse revisorer, valberedare 

Beslut: Årsmötet valde. 

a till ordförande, 2 år: Bo Johansson, omval. Beslutet var enhälligt. 

b till sekreterare, 2 år: Gun-Marie Plate Karlsen, omval.  

c till ledamöter, 2 år: Rodhe Köllerström, omval. 

till ledamot för 2 år: Bo Rönngren, nyval. 

d Två adjungerade, 1 år: Gill Nordström, Diana Bäck, båda omval. 

e Sju ledamöter har 1 år kvar.  

 

§ 14. Val av  

Beslut: Årsmötet valde. 

a Två revisorer, 2 år: Christer Nilsson, Ulla Wiklander, båda omval. 

b Två revisorsersättare: Lars Jonsson, nyval. En vakant. 

 

§ 15. Val av 3 valberedare, varav en sammankallande, 1 år  
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Beslut: Årsmötet valde. 

Gill Nordström, sammankallande, Maud Skog, Roger Fryxell, samtliga omval. 

 

§ 16. Val av övriga funktionärer enligt styrelsens förslag, 1 år ....................se bilagor 1a, b, c 

Mötesordföranden försäkrade sig om att årsmötesdeltagarna hade studerat styrelsens förslag 

på förtroendevalda, representanter och ombud till årsmöten och årsstämmor 2023.  

Beslut: Årsmötet godkände styrelsens förslag. 

 

§ 17 Inkomna motioner 

Inga inkomna motioner. 

 

§ 18  Avtackning av avgående förtroendevalda Avtackning 

Ordföranden Bo Johansson avtackade avgående förtroendevalda för det arbete de nedlagt 

för föreningens bästa. Ulla Werner avgår ur styrelsen, hemsidan och ett flertal kommittéer, 

men kvarstår i resegruppen. Barbro Säfsten avgår ur styrelsen och som trafikombud. Lena 

Franzén avgår från KPR och samverkan. Christel Berglund från bingon. Berit Andersson 

lämnar efter många år, cirkeln Qigong. Christer Nilsson och Inger Pettersen lämnar som kon-

taktombud. Vice ordföranden Hans Holmberg stod beredd att överräcka en ros till samtliga 

avgående men endast Christer Nilsson var närvarande.  

 

§ 19 Utdelning av förtjänsttecken Förtjänsttecken 

Följande person har haft förtroendeuppdrag i 5 år och tilldelades förtjänsttecken, Rodhe  

Köllerström föreningens redaktör som har sitt säte i Vadstena. Hon fick utmärkelsen tidigare 

i veckan och visade sin uppskattning via mail med tack och bild. Även Gunn Löfgren som 

skulle tilldelats förtjänsttecken under 2020 fick äntligen motta utmärkelsen på dagens möte. 

 

§ 20 Årsmötet avslutas 

Mötesordföranden Monica Boye-Möller kommenterar skämtsamt att hennes motto är ”inga 

möten följer sin plan”, men årsmötet hade ändå gjort det avrundar Monica Boye-Möller, som 

får motta en ros, en gåva samt varma applåder. Även Gun-Marie Plate Karlsen fick motta en 

ros som tack för årsmötesarbetet.  

Årsmötet avslutades i kyrksalen kl. 15.10. 

 

Ordförande Bo Johansson bjöd in till kaffe som serverades i samlingssalen en trappa ner.  

 

 Vid protokollet Justeras 

 

 

 

 ____________________________  ________________________  ____________________________     

 Gun-Marie Plate Karlsen Monica Boye-Möller Bo Johansson 

 Sekreterare Mötesordförande Inledande ordförande 

 

 

 

  ______________________________   ______________________________  

 Ing-Marie Eriksson  Lars Jonsson 


